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جامعه ورزش و جوانان امروز با حضور در قطعه شهداي جنايت 
رژيم صهيوني با آرمان هاي انقلاب اسلامي تجديد ميثاق خواهند 
كرد. به گزارش پايگاه خبري ورزش و جوانان، از س��اعت 9:30 
صبح امروز اعض��اي بزرگ جامعه ورزش و جوانان ش��امل وزير 
ورزش و جوانان، معاونان، مديران كل س��تادي، رؤسا، مديران 
و كاركنان كميته هاي ملي المپيك و پارالمپيك، اعضاي بسيج 
ورزشكاران، رؤساي فدراسيون ها و ورزشكاران  با حضور در قطعه 
۴٢ بهش��ت زهرا)س( ضمن قرائت فاتحه بر س��ر مزار شهداي 
جنايت اخير رژيم صهيونيس��تي، بار ديگر با آرمان هاي انقلاب 

اسلامي تجديد بيعت خواهند كرد.

حضور جامعه ورزش در قطعه شهدا

مسابقات بين المللي اسكيت در رشته اينلاين فري استايل از 
روز پنج شنبه ۱٢ تير ماه به ميزباني ايتاليا برگزار مي شود و ۱۱ 
اسكيت باز براي شركت در اين مسابقات عازم ايتاليا شدند. رضا 
لساني، اميرمحمد سواري، متين نجفيان، حميدرضا نصيري، 
پويان س��ليمي، ترانه احمدي، رومينا سالك، مهسا صفرزاده، 
كيميا كريمي، نازنين مهديه و ستيلا انالويي ۱۱ اسكيت بازي 
هستند كه با مربيگري ش��هرام اكبري، احسان حبيب آبادي 
و فرزانه ايوبي راهي ايتاليا ش��دند. ورزش��كاران اعزامي پيش 
از اعزام به اين مس��ابقات عازم مشهد ش��دند و پس از زيارت 
بارگاه ملكوتي امام رضا)ع( راهي مس��ابقات شدند. مسابقات 
بين المللي اسكيت در رشته اينلاين فري استايل از فردا آغاز 

مي شود و تا ۱۸ تير ادامه خواهد داشت.

اسكيت بازان راهي ايتاليا شدند

علي پيروزخواه، سرمربي تيم ملي واترپلوي جوانان در خصوص 
عملكرد تيم ملي در مسابقات قهرماني جهان توضيح داد و گفت: 
با مسائل مختلفي از جمله تعطيلي تمرينات، امتحانات بازيكنان 
و در نهايت جنگ روبه رو بوديم، با وج��ود اين اكنون مي توانيم 
مدعي شويم كه تيم ملي بزرگسالان از يك پشتوانه بسيار خوب 
برخوردار اس��ت. طبق برنامه ريزي صورت گرفته، هدفمان اين 
بود كه بتوانيم به عنوان س��رگروه از گروه خ��ود صعود كنيم و 
خوشبختانه در رسيدن به اين هدف موفق شديم. در ابتدا نگاه 
تيم هاي حاضر در مسابقات جوانان جهان در زاگرب كرواسي به 
تيم ملي ايران متفاوت بود، اما ب��ه مرور زمان با عملكردي كه از 
خود نشان داديم به عنوان تيمي شايسته و محترم مسابقات را 

تمام كرديم و نگاه ها به ما تغيير كرد.«

نگاه دنيا به واترپلوی ايران عوض شد

تيم ه�اي ورزش كش�ورمان ب�راي حف�ظ 
آمادگي و ادام�ه تمرينات خود با مش�كلاتي 
دس�ت و پنج�ه ن�رم مي كنن�د و مس�ئولان 
ورزش در تلاش�ند تا ب�ا برنامه ري�زي جديد 
و اس�تفاده از هم�ه امكانات، ش�رايط را براي 
اعزام ه�اي خارج�ي و حض�ور قدرتمندان�ه 
در تورنمنت ه�اي پي�ش رو مهي�ا س�ازند. 

         
نزديك ترين تورنمنتي ك��ه كاروان ورزش ايران 
طبق برنامه بايد در آن حضور يابد، يونيورسياد 
٢0٢5)دانشجويان جهان( است، اما با توجه به 
وضعيت موجود و تعطيلي سفارتخانه ها، شرايط 
اعزام ورزشكاران كشورمان به اين رقابت ها وجود 
ندارد. سي ودومين دوره بازي هاي يونيورسياد از 
٢5 تيرماه در آلمان آغاز می شود و طبق برنامه، 
نفرات اعزامي قرار بود دوم تيرماه به سفارت اين 
كشور در تهران بروند و پروسه دريافت ويزا انجام 
شود. با اين حال سفارت آلمان همچنان تعطيل 
است و از آنجا كه هنوز پروازهاي بين المللي از سر 
گرفته نش��ده، عملًا امكان دريافت ويزا از طريق 
كشور ثالث نيز وجود ندارد. پيش از اين افشاري، 
سرپرس��ت فدراس��يون ورزش  دانش��گاهي در 
گفت وگو با مهر از تلاش براي دريافت ويزا و اعزام 
كاروان خب��ر داده بود، ولي تداوم ش��رايط ويژه 
فرصت حضور در يونيورس��ياد را از ورزشكاران 

دانشجوي ايران گرفت. 
         

با اينكه تا شروع بازي هاي آس��يايي جوانان در 
بحرين س��ه ماه باقي مانده اس��ت، اما حملات 
رژيم صهيونيس��تي به كش��ورمان ورزشكاران 
و تيم هاي اعزامي ب��ه اين رويداد را به دردس��ر 

انداخته است. س��ومين دوره اين بازي ها از ٢7 
مهر تا 9 آبان ماه در بحرين برگزار خواهد ش��د و 
كميته  ملي المپيك از مدت ها قبل برنامه ريزي 
براي اع��زام هرچه بهت��ر و قدرتمندت��ر در اين 
رويداد را آغاز كرده است. منتها تحميل جنگ به 
كشورمان اوضاع را تغيير داد. رئيس فدراسيون 
هندبال و عضو هيئت  اجراي��ي كميته المپيك 
مسئوليت سرپرس��تي كاروان اعزامي را برعهده 
دارد. عليرضا پاكدل در گفت وگو با ايسنا شرايط 
فعلي تيم هاي اعزامي را تشريح كرد: »به دو دليل 
مقداري كار دچار خلل و توقف ش��د. متأسفانه 
ح��دود ٢0 روز پيش براي چندمي��ن بار دوباره 
رده هاي سني را تغيير دادند كه اين اتفاق خوبي 
نيست. اين مسئله براي همه كشورهاست، اما در 
برخي از رشته ها ممكن است در بحث مدال آوري 
نقش داشته باشد. ش��ايد كمی پيش بيني كه ما 
از تعداد مدال ها داريم را دچار تغيير كند. مركز 
نظارت بر تيم هاي ملي در حال بررس��ي است تا 
ببينيم با توجه به شرايط جديد، وضعيت ما براي 
مدال آوري به چه صورت است. بعد از تعطيلات 
سعي مي كنيم جلسات خود را با فدراسيون هاي 
ورزشي از سر بگيريم و ش��رايط آنها را بسنجيم. 
دليل دوم هم تجاوز رژيم صهيونيستي به خاك 
ايران بود. برخي از رشته ها در حال از سرگيري 
دوباره اردوها هستند و ما هم پيگير كارها هستيم 
تا اردوي تيم ها هرچه زودتر آغاز شود. در جلسه 
گذش��ته هيئت اجرايي هم آقاي وزير و معاونان 
حضور داشتند و شرايط را تشريح كرديم. پيگير 
البسه كاروان و تجهيزات نيز هستيم.«  سرپرست 
كاروان اي��ران در بازي هاي آس��يايي جوانان با 
تأكيد بر اينكه هنوز تعداد نفرات اعزامي قطعي 

نشده است، اظهار داشت: »تاكنون حضور ٢۴0 
تا ٢50 ورزش��كار قطعي ش��ده اس��ت. احتمالاً 
كاروان ما با همه عوامل به ۴00 نفر برس��د و در 
۱9 رش��ته ش��ركت خواهيم كرد. در خلال ۱٢ 
روزي كه رژيم صهيونيستي به خاك ايران تجاوز 
كرد، برخي تيم هاي  ملي نتوانستند به مسابقات 
قهرماني آسيا اعزام شوند و مسابقات آنها انتخابي 
بازي هاي آسيايي جوانان بحرين بود، اما متأسفانه 
نتوانستند شركت كنند، درحالي كه بايد كسب 
س��هميه مي كردند و كميته ملي المپيك پيگير 

اين قضيه است.«
         

بازي هاي همبستگي كش��ورهاي اسلامي پس 
از بازي هاي بحرين برگزار خواهد شد. ششمين 
دوره اين رقابت ها از ۱6 تا ۱3 آبان ماه به ميزباني 
شهر رياض عربستان انجام خواهد شد. سرپرست 
كاروان ايران در بازي هاي همبستگي كشورهاي 
اس��لامي در گفت وگو با تسنيم حضور ٢۴ رشته 
در اي��ن تورنمنت را قطعي خواند:  »در نشس��ت 
سرپرستان، دو رشته ديگر به بازي ها اضافه شد 
و مجموع تعداد رش��ته هاي حاضر در شش��مين 
دوره بازي هاي كش��ورهاي اسلامي به ٢۴ رشته 
رسيد. ما از محل اس��كان بازديد داشتيم. محل 
اسكان در دانش��گاه نورا بنت عبدالرحمان است 
و شامل سه ساختمان می شود. محل تمرين در 
يك مجتمع  در فاصله نزديك تا محل اسكان قرار 
دارد. البته هنوز مراحل كامل انتخابي  در برخي 
رش��ته ها مش��خص نش��ده و حضور در بسياري 
از رشته ها منوط به رنكينگ اس��ت. در تكواندو 
و كش��تي معمولاً مش��كلي در رنكينگ نداريم. 
البته رنكينگ ها جهاني نيس��ت، بلكه رنكينگ 

كشورهاي اسلامي در جهان حائز اهميت است. 
بايد در نظ��ر بگيريم مراكش، مص��ر و تركيه در 
برخي از رش��ته ها رنكينگ هاي خوبي در جهان 

دارند.«
محمد تابع از مهيا نبودن ش��رايط براي حضور 
ورزش��كاران ايراني در رقابت ه��اي برون مرزي 
به عنوان يك چال��ش جدي ياد ك��رد و گفت: 
»ما بايد تا زمان اع��لام رنكينگ ها صبر كنيم. 
يكي از چالش هاي پيش روي ما اين اس��ت كه 
در وضعيت فعلي رش��ته هاي ما نمي توانند در 
رقابت هاي مختلف شركت كنند و بايد تأثير آن 
در رنكينگ جهاني را در نظ��ر بگيريم. تصميم 
نهايي برعهده فدراسيون جهاني و ممكن است 
برخي از رش��ته هايمان متضرر شوند. برخي از 
رش��ته ها نيز تا بازي ها، رويدادي ندارند و بايد 
منتظر رنكين��گ بمانيم.« سرپرس��ت كاروان 
كشورمان ضمن اش��اره به اينكه در رشته هاي 
مدال آور مش��كلي نخواهيم داشت، تأكيد كرد: 
 »ما در همه رش��ته ها به مدال نمي رسيم و بايد 
سياست ها را در بحث اعزام نهايي كنيم و بحث 
انتخابي ها نيز قاعدتاً باعث يك ريزش در كاروان 
خواهد شد. در رشته هايي كه شانس مدال داريم 
در اين مقطع متضرر نمي ش��ويم و در كشتي و 
تكواندو ورزش��كاران خوبي در رنكينگ داريم. 
ش��رايط حضور هندب��ال مردان هم مش��خص 
نشده است  . در اين دوره از بازي هاي كشورهاي 
اس��لامي سياس��ت هايي نزديك به حضور در 
المپي��ك را در نظ��ر گرفت��ه و براي كش��ورها 
محدوديت هايي در نظر گرفته اند، براي مثال در 
ووشو هر كشور مي تواند در سه وزن بانوان و سه 

وزن آقايان حضور داشته باشد.«

چالش  اعزام هاي خارجي روي دوش ورزش
شانس حضور در يونيورسياد از دست رفت

از انتصاب هاي جديد هيئت مديره تا نيمكت بلاتكليف

درست در روزهايي كه نيمكت سرخپوشان 
به دليل جدايي ناگهاني و غيرحرفه اي كارتال 
بلاتكليف است و در انتظار يك انتخاب، آقايان 
در پرس�پوليس سرگرم تقس�يم پست هاي 
مختلف بين اعضاي هيئت مديره هس�تند!

         
پرس��پوليس تصورش را هم نمي كرد درست 
در روزهايي كه بايد تمرك��زش روي تمرينات 
پيش فصل باشد برای حضوري پرقدرت در فصل 
پيش رو، به واسطه جا زدن غيرمنتظره سرمربي 
ترك تبار، دوباره در پيچ و خم ناآشناي انتخاب 
س��رمربي گير كند، آن هم نه در ميانه هاي راه 
كه درست در آس��تانه حركت. پا پس كشيدن 
ناگهاني كارتال درست زماني كه همه چيز بايد 
آرام و منظم پيش مي رفت، پرس��پوليس را به 
عقب پرتاب كرد، به نقطه اي كه اگرچه مي توان 
از آن به عنوان بلاتكليفي ياد كرد، اما براي تيمي 
در اين سطح كمتر از يك بحران نيست، خصوصاً 
كه مديران آن در چنين شرايط حساسي درگير 

تقسيم اراضي بين خود هستند!
در روزهايي كه هوادار پرسپوليس چشم انتظار 
يك انتخاب اس��ت براي رهاي��ي تيم محبوبش 
از مخمصه اي كه س��رمربي ترك تب��ار رقم زده، 
خبرها حاكي از تغييرات مهم در بدنه ساختاري 
باشگاه اس��ت، نه تلاش براي انتخاب جايگزين 
كارتال، به طوري كه اح��د ميرزايي، نايب رئيس 
هيئت مديره با حفظ س��مت به عن��وان رئيس 
كميس��يون معاملات انتخاب مي ش��ود تا نقش 
محوري در نظارت و هدايت تمام��ی قراردادها 
و مبادلات مالي باش��گاه داش��ته باش��د. پيمان 
حدادي، رئيس هيئت مديره با حفظ سمت و با 
هدف افزايش شفافيت و كارايي به عنوان رئيس 
كميته هاي حسابرسي و ريسك منصوب مي شود! 
علي اينانلو، عضو هيئت مديره به عنوان رئيس 
كميته رسانه اي و تبليغات و همچنين سيامك 

جلوه ديگر عضو هيئت مديره نيز به عنوان رئيس 
كميته حقوقي باشگاه منصوب شده اند!

انتصاب هايي كه اين تصور را ايجاد مي كند كه 
تقسيم پست هاي باش��گاه بين اعضاي هيئت 
مديره براي آقاي��ان حائز اهميت تر از روش��ن 
شدن تكليف نيمكت تيم اس��ت كه درست در 
چنين روزهاي حساسي كه بايد تمام هم و غم 
مسئولان باشگاه انتخاب جايگزين كارتال باشد، 

در دنيايي ديگر سير مي كنند. 
ترديدي نيست كه توجيه آقايان در اين شرايط، 
بهبود روند حركتي باشگاه است و انتصاب هاي 
انجام شده را همس��و با اين مهم مي خوانند، اما 
اگر اعضاي هيئت مديره و ديگر نفرات باش��گاه 
آنطور كه همواره ادعا دارند عمل مي كردند، نه 
امروز كارتال فكر جدايي به س��رش مي زد و نه 
دورسون مي توانست به واسطه جدايي سرمربي 
ترك تبار جمع سرخپوش��ان را ترك كند. البته 
مصطفي لش��گري، مدير روابط عمومي باشگاه 
پرسپوليس ادعاي خبرنگار ترك كه گفته بندي 

در قرارداد دورسون وجود داشته كه در صورت 
جدايي كارتال مي تواند به عن��وان بازيكن آزاد 
پرسپوليس را ترك كند، تكذيب كرده و تأكيد 
مي كند اگر بند فسخ در قرارداد بازيكني باشد، 
قرارداد او ثبت نمي ش��ود! اما تجربه ثابت كرده 
مديران فوتبال ايران در عقد چنين قراردادهاي 
پرايرادي يد طولايي دارند و ه��ر چيزي از آنها 
برمي آيد و همين مسئله است كه باعث نگراني 
هواداران پرسپوليس در اين مقطع حساس شده 
است، خصوصاً كه براي چهارمين مرتبه، روشن 
ش��دن تكليف نيمكت پرس��پوليس به دس��ت 
درويش افتاده است. مديري كه جز كريم باقري، 
علاقه اي به همكاري با مربيان داخلي ندارد، اما 
پرواضح است كه در شرايط فعلي او چاره اي جز 
مذاكره با مربي داخلي ندارد وقتي خارجي ها به 
واسطه شرايطي كه رژيم غاصب اسرائيل ايجاد 
كرده تمايل��ي براي مربيگري در اي��ران از خود 
نشان نمي دهند. با وجود اين خبرها حاكي از آن 
است كه درويش باب مذاكره با اوسمار و برانكو 

را باز ك��رده بود كه اتفاقاً در ه��ر دو مورد هم به 
در بسته خورد و پاسخ منفي شنيد تا نگاه ها به 

سمت سرمربيان داخلي بچرخد. 
گزينه نخست درويش مثل هميشه كريم باقري 
است، حتي اگر قرار باش��د به طور موقت سكان 
هدايت سرخپوشان را به دست او بدهد. نفر بعدي 
گويا وحيد هاش��ميان اس��ت. ملي پوش سابق 
ايران كه گرفتن هرگونه پيش��نهادي از س��وي 
پرسپوليس را منكر شده است: »هيچ پيشنهادي 
از باشگاه پرسپوليس نداشته ام و از اين موضوع 
بي خبرم. به نظرم پيش��نهاد پرسپوليس به من 

تنها يك بازي رسانه اي بود و بس!« 
البته هاش��ميان تنها نام آشنايي نيست كه اين 
روزها مطرح ش��ده و مهدي مهدوي كيا نيز نام 
ديگري اس��ت كه برخي ب��دان پرداخته اند، اما 
هادي مهدوي كيا برادر مهدي با تأكيد بر اينكه 
براي پرسپوليس گزينه خارجي چون برانكو بهتر 
است، تأكيد مي كند برادرش قصد نشستن روي 
نيمكت پرس��پوليس را ندارد: »در پرسپوليس 
گزين��ه خارجي بهتر جواب مي ده��د، اما حتي 
اگر قرار باش��د گزينه داخلي انتخاب كنند بايد 
باتجربه باش��د. گزينه اي مثل يحي��ي، اما فكر 
مي كنم او در فولاد برنامه بلندمدت دارد. تارتار 
اما مثل شمشير دولبه است كه مي تواند نتيجه 
بدهد يا نه، چون تاكن��ون در تيم بزرگي چون 
گل گهر كاری نكرده، درحالي كه در پرسپوليس 
تجربه و رزومه خيلي مهم است، اما مهدي نظر 

مثبتي براي حضور در پرسپوليس ندارد.«
مجتبي حس��يني هم اي��ن روزها نامش بر س��ر 
زبان ه��ا افتاده اس��ت، خصوصاً ك��ه پيش تر نيز 
به عنوان دس��تيار يحيي در پرسپوليس حضور 
داشته و ش��ناخت خوبي از سرخپوشان دارد. او 
بعد از س��رمربيگري در ذوب آهن، پيكان، نفت 
مسجدسليمان و آلومينيوم، به زعم برخي مي تواند 

يكي از گزينه هاي پرسپوليس باشد.

پرسپوليس و بازي با نام ها

اشرف رامین

 تلاش برترين ها براي صعود به نيمه نهايي جام جهاني 

 كهكشاني ها
 به لانه زنبورها رسيدند

با اضافه ش��دن رئال مادري��د و دورتمون��د به جمع هش��ت تيم  برتر 
جام جهاني باش��گاه ها، جنگ تيم هاي صعود كننده براي رس��يدن به 
نيمه نهايي از فردا شب شروع مي شود. كهكشاني ها با تك گل گونزالو 
گارسيا، يوونتوس را به خانه فرس��تادند و خودشان راهي يك چهارم 
نهايي شدند. در آخرين بازي هم زنبور ها ٢ بر يك مونتري مكزيك را 

شكست دادند و حريف رئال شدند. 
ژابي آلونسو، سرمربي رئال از اينكه ش��اگردانش در اين مدت كوتاه با 
تاكتيك هاي او سازگار شده اند ابراز خوشحالي كرد: »بايد با كمترين ها، 
بيشترين كارها را انجام بدهيم. مدت كوتاهي است با هم كار مي كنيم، 
اما در حال رقابت ب��راي موفقيت هاي بزرگي هس��تيم. بايد خودمان 
را با برخي موارد وف��ق مي داديم و بچه ها اين را ب��ه خوبي فهميده اند. 
متأسفانه نتوانستيم به گل دوم برس��يم، گلي كه به ما حاشيه امنيت 
مي داد، اما حريف ما يوونتوس بود و بايد مقطع س��خت پاياني بازي را 
تحمل مي كرديم. داشتن اس��تحكام و نظم دفاعي مهم هستند و اين 
چيزي است كه ما از همان ابتدا سعي كرديم آن را به بازيكنان منتقل 
كنيم. بازيكنان ما مش��تاق و بااراده هس��تند و اين در كاري كه داريم 
انجام مي دهيم، ضروري است. آنها مشتاق هستند آنچه را كه ما از آنها 

مي خواهيم درك و در زمين اجرايي كنند.«

حذف ي��ووه از گردونه اين تورنمن��ت اگرچه نارضايت��ي هواداران 
بيانكونري را به همراه داش��ته، اما ايگور تودور س��رمربي يوونتوس 
معتقد اس��ت تيمش فع��لًا بايد از تعطي��لات لذت بب��رد: »بايد به 
بازيكنانم تبريك بگويم، چ��ون آنها به برنام��ه  تاكتيكي مان عمل 
كردند و مطابق استراتژي تعريف شد بازي را پيش بردند. آنها در تمام 
لحظات از جان و دل مايه گذاشتند، به طوري كه در انتهاي مسابقه 
۱0 نفرشان درخواست تعويض داش��تند. قصد داشتم تعويض هاي 
هجومي بيشتري انجام دهم، اما از آنجايي كه كونسيسائو هم آسيب 
ديده بود، ترسيدم او مجبور به ترك ميدان شود و ما را ۱0 نفره كند. 
مقابل رئال مادريد شما نمي دانيد كه حريف چه زماني خطرناك  تر 
اس��ت؛ وقتي توپ را در اطراف زمين پاس��كاري مي كن��د يا وقتي 
دس��ت به ضدحمله مي زند. ما هم موقعيت هايي داش��تيم و در كل 
نسبت به بازي قبلي بهتر بوديم. به بازيكنانم تبريك مي گويم و اين 
بازي را بستري براي پيش��رفت قرار مي دهيم. فعاليت در بازار نقل 
و انتقالات؟ الان وقت خوبي براي پاس��خ دادن به اين سؤال نيست. 
الان مي خواهيم استراحت كنيم و بعد براي فصل آينده آماده شويم. 

بگذاريد از تعطيلات مان لذت ببريم.«
نكته جالب اينكه جوب بلين��گام بازيكن دورتموند ب��ا دريافت كارت 
زرد جدال حس��اس با رئال را از دس��ت داده و نمي تواند رودرروي تيم 
برادرش )جود بلينگام( به ميدان برود. جمعه شب فلوميننزه و الهلال 
اولين ديدار مرحله يك چهارم نهاي��ي را برگزار مي كنند و پالميراس و 
چلسي نيز بامداد شنبه به مصاف هم مي روند. ديدار پاري سن ژرمن با 

بايرن مونيخ و رئال با دورتموند نيز شنبه شب برگزار مي شوند.

بايد تا لحظه آخر تلاش كرد
نوس��انات ايران در هفت��ه اول و دوم 
ليگ ملت ها ناشي از تغييرات ايجاد 
شده در تيم و همچنين مسائل رواني 
و خودباوري بازيكنان است. بازيكنان 
ما جوان هس��تند و نيازمند كس��ب 
تجربه تا بتوانند به لحاظ رواني خود 
را آماده كنند. در مس��ابقات س��طح 
بالايي چون ليگ ملت ها، فشار بسيار 
زياد اس��ت و به همي��ن دليل كمتر 
تيمي بازي را با نتيج��ه 3 برصفر به 
پايان برده، در چنين ش��رايطي بايد تاكتيك تيمي داش��ته باشيد 
كه بتوانيد كس��ب امتياز كنيد و اين موضوع هم ب��ا زمان برطرف 
مي شود، اما نبايد فراموش كرد كه تيم ملي تغييرات زيادي داشته، 
سرمربي عوض و دير هم به تيم اضافه ش��ده است، به همين دليل 
نياز به زمان دارد براي شناخت از ش��اگردانش و تنها در مسابقات 
است كه مي تواند آنها را به لحاظ فني و حتي رواني محك  زده و به 
شناخت كافي از آنها برس��د. در عين حال نمي توان تأثير روحي و 
رواني ناشي از تجاوز رژيم غاصب اس��رائيل روي بازيكنان در هفته 

نخست را هم ناديده گرفت. 
هفته نخست اگر برخي اتفاقات رخ نمي داد، مي توانست با نتايج بهتري 
به پايان برسد. همانطور كه در هفته دوم مي توانستيم در هر چهار ديدار 
برنده ميدان باشيم، اما يكسري اتفاقات اجتناب ناپذير است. با وجود 
اين در فرصت باقيمانده اگر تمرينات خوبي داشته باشيم و روندي كه 
در هفته دوم داشتيم را ادامه دهيم مي توانيم با كسب نتايج خوب در 
هفته پاياني، رنكينگ خود را ارتقا دهيم. اما براي رس��يدن به اين هم 
بايد نقطه ضعف ها را برطرف و نقطه قوت ها را تقويت كنيم. يكي از نقاط 
قوت تيم اين است كه پياتزا از ظرفيت تمام بازيكنان استفاده مي كند 
و همه را محك مي زند. اين نشان مي دهد او به دنبال شناخت بازيكنان 

و توانايي هاي آنهاست. 
قطعاً تيم در مواقعي كه خوب دفاع مي كرد يا سرويس مي زد، راحت تر 
بازي مي كرد و بهتر نتيجه مي گرفتيم، اما يكس��ري نوس��انات هم در 
بازي ها داشتيم كه برمي گردد به همان مشكل هميشگي كه خودباوري 
و ذهنيت بازيكنان است. آنها بايد هميشه آماده باشند و هيچ وقت فكر 
نكنند بازي تمام شده و برنده ديدار هستند. اين موضوع خيلي آسيب 
زننده است، حتي مقابل هلند هم اين موضوع به وجود آمد و در حالي 
كه ما مي توانس��تيم اين بازي را 3 بر صفر به سود خودمان تمام كنيم، 

اما بازي پنج سته شد. 
با توجه به تلاش و تمركز بازيكنان پيروزي 3 بر صفر ايران محتمل بود، 
اما فكر كردند بازي تمام شده و همه چيز در لحظات پاياني تغيير كرد و 
كار به ست پنجم كشيده شد. بازيكنان به صورت ناخودآگاه دچار افت 
عملكرد ش��دند. آنها نبايد تصور كنند بازي تمام شده و بايد تا اخرين 
لحظه تلاش كنند، خصوصاً كه سطح تيم ها به هم نزديك است و يك 

لحظه غفلت باعث مي شود كار از دستمان در برود. 

شيوا  نوروزي
      گزارش

شهرام محمودي

پيشكسوت واليبال

فريدون حسن

تقوي : انتقاد ها را مي پذيريم 

 پياتزا با تمام وجود 
براي ايران كار مي كند

شرايط خاصي كه كش��ورمان با آن درگير اس��ت باعث شده تا برخي 
مربيان خارجي تيم هاي ورزش��ي با وجود داش��تن ق��رارداد و دادن 
وعده هاي آنچناني از حضور در ايران منصرف ش��وند و همين مسئله 
تيم هايي را كه با اين مربيان براي آينده خود برنامه ريزي كرده بودند با 

چالشي جدي روبه رو كرده است. 
تيم ملي واليبال اي��ران نيز در اين مي��ان با چالش ش��ايعاتي در اين 
خصوص روبه رو ش��ده اس��ت. اين روزها بازار ش��ايعات در مورد ادامه 
همكاري سرمربي ايتاليايي تيم ملي با فدراس��يون واليبال بسيار داغ 
است و جالب اينجاست كه هرچه فدراسيون اطلاع رساني مي كند كه به 
اين شايعات توجه نكنيد همچنان برخي اصرار دارند كه بگويند پياتزا با 

ايران قطع همكاري مي كند!
ايران در هفته دوم رقابت هاي ليگ ملت هاي واليبال عملكرد بس��يار 
خوبي داشت و با كسب سه پيروزي وضعيت خود را در جدول روبه راه 
كرد، تا جايي كه حالا حتي مي تواند نيم نگاهي به صعود به مرحله بعد 
هم داشته باشد. بدون هيچ شكي نقش پياتزا به عنوان سرمربي تيم در 
كسب اين موفقيت بزرگ غيرقابل انكار است و بعيد نيست كه انتشار 
اين شايعات بيشتر جهت تخريب روحيه تيم و حتي برهم زدن تمركز 

سرمربي تيم ملي براي برنامه ريزي هفته سوم باشد. 

رئيس فدراسيون واليبال براي چندمين بار طي روزهاي اخير درخصوص 
ش��ايعه قطع همكاري پياتزا با اي��ران ضمن رد اين قبيل ش��ايعات در 
گفت و گو با رس��انه ها تأكيد مي كند كه پياتزا با تم��ام وجود براي تيم 
ملي واليبال ايران كار مي كند. تقوي در واكنش به اينكه با وجود شايعه 
فسخ قرارداد پياتزا به دليل تعرض رژيم صهيونيستي به خاك ايران، آيا 
احتمال فسخ قرارداد از سمت پياتزا وجود دارد، گفت: »اصلًا در اين مود 
صحبتي نشده و آقاي پياتزا حتي اشاره اي هم به اين موضوع نكرده است. 
واقعاً با تمام وجود براي تيم ملي واليبال ايران كار مي كند. آقاي پياتزا 
را به عنوان يك مربي خارجي نمي بينم، بلكه امروز عضوي از تيم ملي 

است و هيچ صحبتي در اين مورد نداشته است.«
او در مورد انتقاد برخي از مربيان واليبال پس از باخت هاي تيم ملي به 
ايسنا گفت: »به نظرم وقتي يك مربي تراز اول دنيا را مي آوريم، نبايد 
در كارش دخالت كنيم. اجازه بدهيم تصميم خود را بگيرد و مسئوليت 
با آقاي پياتزاست. كس��ي هم اگر انتقادي دارد بايد آن را به فدراسيون 
منتقل كند. كسي كه فدراس��يون را محرم نمي داند و انتقاد خود را در 

فضاي ديگري مطرح مي كند، شايد تمام هدفش واليبال نباشد.«
رئيس فدراسيون واليبال ادامه داد: »قطعاً همه دلسوز واليبال هستند، 
اما وقتش رس��يده حرفه اي عمل كنيم و قدر فرصت هايمان را بدانيم. 
وقتي مسيري شروع ش��ده و مردم از آن راضي هستند اگر ايرادي هم 
وجود داشته باشد بايد سعي كنيم از كانال هاي درست آن را به گوش 
مربي تيم برسانيم، وگرنه اگر نظرات خودمان را بر خلاف نظرات مردم 
مطرح كنيم، ممكن اس��ت كام آنها را تلخ كنيم. خانواده واليبال امروز 
بايد يكدست باشد. تكليف اين خانواده روشن است و همه دوست دارند 
واليبال ببرد، حتي كس��اني هم كه انتقاد دارند، ام��ا اميدوارم از روش 

درست اين انتقاد را منتقل كنند.«
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